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Algemene Ledenvergadering LVV – 8 december 2017  
Locatie : De Schakel Nijkerk (Oranjelaan 10, 3862 CX Nijkerk) 
 

VERSLAG 
 

 Onderwerp 

1.  Welkom door de voorzitter 

 

De voorzitter opent de vergadering  en heet alle aanwezigen welkom 

 

Opening en vaststelling agenda 

 

Er zijn geen wijzigingen op de agenda. 

2.  Bestuurlijke mededelingen / verenigingszaken 

 Mededelingen / voorwoord voorzitter 

 

Het bestuur is de afgelopen periode overstelpt en enorm verrast door de 

aandacht in de pers naar aanleiding van #MeToo. 

Het begint nu weer wat te luwen. We hebben de kans om de LVV op de kaart te 

zetten met beide handen aangegrepen 

Over het Congres zijn veel lovende reacties gekomen, dus daar gaan we mee 

door. In 2019 bestaat de LVV 20 jaar. We willen dit feit koppelen aan het 

congres in 2019 om hier iets moois van te maken. 

 

Het bestuur maakt er melding van dat er een andere beroepsvereniging is 

opgericht onder de naam: BOVN.  

Het lijkt erop dat deze vereniging is opgericht door (oud)leden van LVV. 

Zij hebben inmiddels behoorlijk van zich laten horen. Zij zeggen dat zij 

opleidingen en certificering verzorgen. Het bestuur heeft meerdere malen 

geprobeerd om met hen in contact te komen, maar zij houden het contact af. 

Het bestuur roept LVV-leden op die contact met deze vereniging hebben om 

informatie met het bestuur te delen. 

 

De heer Schut vindt het jammer dat het bestuur geen gehoor krijgt bij BOVN bij 

toenaderingspogingen. 

Het is belangrijk dat het bestuur dit ook meldt in de contacten met de 

ministeries. 

 

In januari zal het bestuur een beleidssessie houden. We komen nu op een 

kruispunt van diverse zaken en het is van belang om een jaarplan en 

meerjarenplan op te gaan stellen. 

 

Het bestuur geeft aan dat de bestuursfunctie veel tijd kost. Dit gaat ten koste 

van hun eigen werk. Dit is redelijkerwijze niet meer van een vrijwilliger te 

vragen. Wellicht moet overwogen worden hiervoor een betaalde functie te 

creëren. 

De termijn van Leo ten Brink loopt volgend jaar af. Hij is niet meer verkiesbaar. 
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Het bestuur is dus ook op zoek naar een nieuwe voorzitter. 

 

Aandachtspunten op dit moment zijn: 

- Overleg met opleiders over accreditatie van opleidingen 

- BOVN 

- Ledenparticipatie / werkgroepen / regionale groepen 

- Zoeken naar een daadkrachtige nieuwe voorzitter 

 

Mevrouw Oosterhout meldt dat ze geen tijd heeft om in het bestuur zitting te 

nemen. Ze zou bijvoorbeeld wel in een werkgroep iets willen betekenen voor 

LVV. 

 

Mevrouw Van Wezel biedt ook aan dat zij beschikbaar is voor hand- en 

spandiensten voor de LVV. Wellicht zijn er meer leden die dit zouden willen 

doen. 

 

Mevrouw David wil het bestuur complimenteren met hoe zij zijn ingesprongen 

op het #MeToo-gebeuren. Zij ziet ook dat het bestuur het druk heeft. Zij biedt 

aan te helpen indien dit gewenst is.  

 

Op dit moment is het bestuur met de volgende partijen in gesprek: 

 UOV 

 CAOP 

 Diverse kamerleden 

 NOC*NSF 

 Commissie Klaas de Vries 

 Huis van Klokkenluiders 

 BPSW (Beroepsvereniging van professionals in sociaal werk) 

 Delegatie VP’s uit Curaçao: meedenken over een alliantie LVV in het 

Caraïbisch gebied. 

 

Ledenstatistiek: 

Aantal per 1-1-2018: 1123. 

In 2017 zijn er 224 nieuwe leden bij gekomen en hebben 143 leden hun 

lidmaatschap opgezegd. 

 

Er hebben 286 leden aangegeven dat zij Extern vertrouwenspersoon zijn. 

781 vertrouwenspersonen hebben een certificatieovereenkomst met CRP 

gecertificeerd. 

 

 Aftreden secretaris R. de Grood 

Richard de Grood meldde zelf in oktober dat hij met onmiddellijke ingang zijn 

functie wilde neerleggen. 

Het bestuur is nu op zoek naar een nieuwe secretaris en iemand die de 

portefeuille onderwijs kan overnemen. 

 

Het bestuur roept geïnteresseerde leden op zich te melden. 

 

 Beroepsaansprakelijkheidsverzekering (BAV) 

 

De overeenkomst met de verzekeraar is deze week afgesloten. Binnenkort zal 

alle informatie over de verzekering in het besloten deel op de website 

beschikbaar zijn. 
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 Intervisiegids 

LVV-lid Maaike Mentink heeft aangeboden om de intervisiegids te actualiseren 

met onder andere verschillende methodes. Er is een gedrukt exemplaar via een 

bestelformulier op de website te bestellen bij het secretariaat. De kosten van de 

Intervisiegids bedragen € 9,75 excl. btw en verzendkosten. 

3.  Verslag ALV d.d. 19 mei 2017 

 

Naar aanleiding van: 

De heer Van Es vraagt hoe het kan dat er toen maar 379 gecertificeerden waren 

en nu veel meer.  

Dit komt omdat er nog veel aanvragen in behandeling waren die nu afgehandeld 

zijn. 

 

Gevraagd wordt of de modelovereenkomst van de Belastingdienst gereed is. Dit 

is het geval en is te vinden in de bibliotheek op de website (besloten deel). 

 

Opmerking van LVV-lid:  

Zij gaat bij een vereniging als vertrouwenspersoon. In de modelovereenkomst 

wordt gesproken over “werknemer”, maar dat is zij in dit geval niet. 

Zij zal zelf contact opnemen met de belastingdienst en hun reactie 

terugkoppelen aan het bestuur. 

 

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld met dank voor de 

verslaglegging door het secretariaat. 

4.  Financiën  

 Begroting 2018 

 

De begroting wordt toegelicht door de penningmeester. 

 

Naar aanleiding hiervan zijn er nog een aantal vragen/opmerkingen vanuit de 

zaal: 

 

Het zou fijn zijn als de kolom Budget 2017 ook toegevoegd zou zijn. Dan kun 

je beter vergelijken. 

 

Realisatie tot het derde  kwartaal: gevraagd wordt of de ontvangen bedragen  

geboekt worden verdeeld over de maanden of op de maand waarin het bedrag 

binnenkomt. De inkomsten worden geboekt in de maand waarin her geld 

binnenkomt. 

 

Wat zijn vrijgestelde vergoedingen? 

Dit is de maandelijkse vrijwilligersvergoeding die de bestuursleden ontvangen. 

 

Scholing en opleidingskosten voor bestuur: waarom valt dit niet onder de 

vrijwilligersvergoeding? 

Dit zijn kosten voor o.a. de mediatraining die het bestuur heeft gevolgd.  

 

Wat zijn contributie uitgaven: 

Dit zijn de kosten voor de aansluiting bij MKB + UOV. 
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Waarom is er een bedrag voor Verenigingsmanagement opgenomen? 

Twee jaar geleden heeft het bestuur een gedeelte van het jaar gebruik 

gemaakt van een betaalde VM omdat het bestuur handjes te kort kwam. 

Hiervoor was een van de bestuursleden ingehuurd. Met de aanstelling van een 

nieuwe secretaris was die niet meer nodige. De secretaris heeft inmiddels zijn 

functie neergelegd. Aangezien het bestuur deze taken er niet bij kan doen is 

besloten om bij MOS ondersteuning te vragen in de vorm van 

verenigingsmanagement. 

 

Na uitleg van de penningmeester stemt de vergadering in met de opgestelde 

begroting voor 2018. 

 

De penningmeester wil graag wat inbrengen en vraagt daarvoor of de andere 

bestuursleden de vergadering even willen verlaten. 

De penningmeester verzoekt de vergadering om, gezien de bizar vele uren die 

de bestuurders de afgelopen periode hebben besteed, akkoord te gaan met het 

voorstel dat de bestuurders een rekening van € 1.000,= mogen indienen als 

vergoeding van kilometers en uren die zij in deze periode niet als ZZP’er 

hebben kunnen werken. 

 

De vergadering vindt dit een mooi symbolisch bedrag en besluit unaniem 

akkoord te gaan met dit voorstel. 

 

De bestuursleden worden weer teruggeroepen in de zaal en hen wordt het 

besluit medegedeeld. Zij bedanken de vergadering hier hartelijk voor. 

 

 Vaststelling contributie 2018 

 

Het bestuur stelt voor om de contributie voor 2018 niet te verhogen. De 

vergadering gaat hiermee akkoord. 

5.  (her)Certificeren  / accrediteren opleidingen  

 

In het verleden waren er veel problemen met certificering. Het bestuur heeft 

veel overleg gehad met CRP en heeft er hard aan getrokken. Het loopt nu 

allemaal vel beter. Ook uit de leden enquête bleek dat men tevreden was, en is. 

 

Voor het accrediteren van de opleidingen is het bestuur op zoek gegaan naar 

een andere instelling. Er is gekozen voor Kiwa. De opleiders kunnen nu via de 

LVV-website een aanvraag doen voor accreditatie van hun opleidingen. Dit kan 

zowel voor basisopleidingen als voor BNS. 

 

Vragen/opmerkingen vanuit de zaal: 

Wanneer je langer dan 2 jaar geleden een basisopleiding hebt gedaan, dan kun 

je je niet laten certificeren zonder opnieuw een basisopleiding te doen.  

Het bestuur is zich hiervan bewust en heeft binnenkort een afspraak met CRP 

om te bekijken of er andere mogelijkheden zijn om je alsnog te laten 

certificeren. 

 

Hoe en wie beslist of een boek lezen wel of geen punten oplevert voor de 

hercertificering? 

Er is op dit moment geen boekenlijst of iets dergelijks beschikbaar. Ook dit zal 
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met CRP worden besproken. 

6.  Website / Communicatie  

#MeToo 

Inge te Brake is benieuwd of de aanwezige vertrouwenspersonen hier wat van 

merken. Op dit moment is er nog niet veel meer vraag naar vertrouwenspersonen. 

Bedrijven zijn wél op onderzoek of ze nu toch niet eens iets moeten gaan doen. 

 

Het bestuur wil een soort Helpdesk op gaan zetten zodat bijvoorbeeld in een 

poule vragen van leden beantwoord kunnen worden. 

In de nieuwsbrief zal  hiervoor een oproep om hiervoor aan te melden.  

 

Website 

Vorig najaar is begonnen met een forum op de website. We zien dat er nu heel 

voorzichtig wat beweging in komt.  

 

Wim van Es meldt dat hij een vraag heeft geplaatst. Hij kon het forum moeilijk 

vinden en heeft dit uiteindelijk met de zoekfunctie gevonden. 

Het forum is gewoon via een blok op de homepage op de website te vinden.  

 

Vanuit de zaal komt de vraag wat het voordeel is van het forum versus 

LinkedIn? 

Het forum op de website is een verenigingsdiscussiegroep. LinkedIn is een 

openbaar discussieforum. 

 

Het bestuur doet nogmaals de oproep om content voor de nieuwsbrief aan te 

leveren. De Nieuwsbrief is van en voor leden en het zou mooi zijn als leden ook 

van zich laten horen via de nieuwsbrief.  

7.  Rondvraag 

 

Een lid geeft aan vorig jaar voor het eerst naar ALV geweest te zijn. Hij is nog 

niet zo lang werkzaam als vertrouwenspersoon en heeft toen een beetje 

rondgekeken. Nu  heeft hij echt genoten van de ALV en de daadkracht van het 

bestuur. Hij wil daarom zijn complimenten geven aan het bestuur en de 

organisatie. Dit wordt met applaus ontvangen. 

  

Gevraagd wordt of er nog iets te vertellen valt over vertrouwenspersonen in de  

sport? 

Gerda Arends meldt dat zij haar best heeft gedaan om aan tafel te komen bij de 

Commissie Klaas de Vries. Zij hebben aangegeven dat ze graag met ons in 

gesprek willen gaan. Naar verwachting zal binnenkort het rapport van de 

commissie verschijnen. De LVV wil graag meepraten, maar niet als mosterd na 

de maaltijd. 

 

Ze heeft ook contact gehad met NOC*NSF over het Vertrouwenspunt Sport. Het 

meldpunt van NOC*NSF waar men misstanden in de sport kan melden. 

LVV verschilt van mening met NOC*NSF over het wel of niet doorgeven van 

meldingen. 

De commissie vindt dat meldingen moeten worden doorgegeven ook al wil het 

slachtoffer dit niet. LVV vind dat de vertrouwelijkheid van de melder wel  

gewaarborgd moet zijn. 
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Er wordt opgemerkt dat men de vrijdagmiddag als dagdeel niet handig vind voor 

de ALV. Dit is voor veel leden waarschijnlijk de reden om niet te komen 

Het bestuur zal dit meenemen. 

8.  Sluiting 

 

Niks meer aan de orde zijnde bedankt de voorzitter de aanwezigen voor hun komst 

en sluit de vergadering. 

De voorzitter nodigt iedereen uit voor een hapje en een drankje. 

 


